



The City of *Kings'* show

Rules for the European Trophies

The top **3 Best European horses** in **each category** will receive a trophy following the championships.

To be eligible for this special distinction, the following **criteria** must be met:

- The horse must be registered under a **European studbook**,
- Both the **owner** and the **breeder** must be European nationals (holders of a European passport),
- The **owner** and the **breeder** may be two **different individuals**,
- The owner must have **bred fewer than 15 foals** per year over the last 2 years.

Winners will be determined based on the highest total score received in their category, not per classes:

Yearling Females: Classe 1a, classe 1b

Yearling Males: Classe 6a et classe 6b

Junior Females: classe 2, classe 3

Junior Males: Classe 7, classe 8

Senior Females: Classe 4, classe 5

Senior Males: Classe 9, classe 10

This ensures that the trophies reflect overall excellence among participants.

These awards aim to celebrate small / medium European studs by recognizing quality, dedication, and passion.

Winners will be announced and presented during the official championship award ceremonies .

*In case of ties, Ecaho rules will apply.

Règlement des Trophées Européens

Les trois meilleurs chevaux européens de chaque **catégorie** recevront un **Trophée Européen** à l'issue des championnats.

Pour être éligible à cette distinction, les critères suivants doivent être remplis :

- Le cheval doit être enregistré dans un stud-book reconnu en Europe.
- Le **propriétaire** et l'**éleveur** doivent être de nationalité européenne (titulaire d'un passeport européen).
- Le propriétaire et l'éleveur peuvent être deux personnes différentes.
- Le propriétaire doit avoir produit **moins de 15 poulains par an** au cours des deux dernières années.

🏆 Important :

Les lauréats des Trophées Européens seront désignés selon le **meilleur score obtenu dans leur catégorie**, et non pas par classe:

Yearling Femelles : Classe 1a, classe 1b

Yearling Mâles: Classe 6a et classe 6b

Junior Femelles: classe 2, classe 3

Junior Mâles: Classe 7, classe 8

Senior Femelles: Classe 4, classe 5

Senior Mâles: Classe 9, classe 10

Ces trophées ont pour objectif de valoriser l'élevage européen en récompensant la qualité, l'engagement et la passion.

*En cas d'égalité le règlement Ecaho sera appliqué.